
Hermed mine noter fra mødet med TMF d. 19 maj. Hos jer. 

  
Vi blev bekræftet i at TMF har taget sagen op og tager den alvorligt, så det er 

rigtig positivt jer som afdeling. 
  

Samtidig at sagen vil blive undersøgt mere grundigt og der ud over Jørgen 
Stein også er koblet en arkitekt fra TMF til at vurdere de byggetekniske 

aspekter i sagen, således at det ikke kun bliver de procesmæssige fejl vedr. 

manglerne som er påberåbt, der bliver undersøgt. 
  

I forlængelse af det møde vi afholdt med TMF, bekræftede TMF at de nu vil 
kontakte Domea for at få et møde i stand med henblik på at høre deres svar 

på klagen fra jer. Når det møde er afholdt (og det bliver umiddelbart uden 
jeres deltagelse) vil TMF melde det videre forløb ud til jer. 

  
Så konklusionen igen er at TMF har taget sagen op. De tager sagen alvorligt og 

der kommer til at være en behandling af sagen og der vil komme en afgørelse 
fra dem på et tidspunkt. Så vi må afvente TMF´s tilbagemelding på det møde 

de planlægger med Domea og der er ingen grund til at forsøge at lave nogen 
aftaler uden om denne sag på de klagepunkter/emner som er med i den. 

Jeg vil tro at TMF indkalder til et fælles møde når de har talt med Domea. 
------------------------------------ 

  

Da vores møde med TMF mest var af afklarende karakter er det ikke lavet et 
decideret referat, hvilket alle deltagere var enige om ikke var nødvendigt. 

Nå det så er sagt så synes jeg vi kom godt omkring facetterne i jeres sag og 
det var tydeligt at TMF havde sat sig grundigt ind i klagen og dens indhold. 
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